
Stenålderns samfällighet 

PROTOKOLL 

Styrelsemöte nr 6 

Datum och tid: 2024-10-24 19.00 

Plats: Hos Marianne Nikitidis Claesson 

Närvarande: Emil Stigsson, Marianne Nikitidis Claesson, Björn Goffeng, Ylva Selander, Jens 
Nilsson 

Frånvarande: Ingrid Kristensen, Jan Sjögren, Erik Ehn Blomgren 

Punkt | Vad Föredragande 

/ 
Ansvar 

Mötet öppnades 

1. | Val av justerare 
Ylva väljs till justerare. 

2. | Nedlagd tid sedan förra mötet 
Jens: Oh 
Erik: 0h 

Pösse: Oh 
Ingrid: 0h 
Björn: 1h 
Ylva: Oh 
Marianne: 0 h 
Emil: 0 h 

3. | Föregående mötesprotokoll 
Lagd till handlingarna 

4. | Ekonomi 
Björn mailar ut resultaträkning efter mötet. Beslut har kommit fran 
Skatteverket om momsredovisningen. 
Saknar inbetalningen från Naturvårdsverket på 885 000, mailat och 

undersökt status. 

5. | Uppdatering gamla ärenden 
A) Förtydliga uppdrag för gårdsförmännen — uppdatera info på Jens lämnar 

hemsidan. ett förslag till 
styrelsen 

6, | Underhåll 
A) Lekplatser — dags för byte av sand i sandladorna — sker 1 var. Posse har 

Sandladorna, toms inför att ny sand kommer. T6mningen sköter kontakt med. 
varje gard. Ska vara tömt i sandladorna senast 6/4 2025. Kostnad ca | Nordanå 
10000 kr. grusterminal. 
I samband med tömning renoveras även sandladorna. 
Offertförfrågan skickas till tre företag. 

B) Taktvätten — målningen är klar, så när som pa vindskivorna (gård 4 | Posse har 
klar), resten trol. till våren. Endast utfört arbete är betalat. Vi är inte | kontakt med 
fullt ut nöjda med RenaTak:s deras leverans. RenaTak 

C) Gemensamma ytor — Inte helt nöjda med Berger-Grönros arbete 
(efter första året), skötseln av gemensamma ytor har inte gjorts i 



önskad omfattning. Kommer att leta efter någon annan efter att 
rören är spolade och filmade. 

D) Sätta ihop ett underlag för att ta in offerter för att 
underhålla/reparera soprum, samt gemensamma garage. 

Valberedningen har hittat tre kandidater och återkommer med 
namn. 

E) Spolning och filmning av ledningar — Björn tar in offerter för 
samfällighetens gemensamma ledningar. Vi tar också information 
från de boende om man även vill spola in till egna huset. 15 hushåll 
har anmält intresse av att få ledningarna spolade. 

7. | Info gällande laddpunkterna 
Kraftringen har gjort en upphandling av ny laddoperatör (Re&Go) för 

laddpunkterna. Avtalet med Re&GO är nu undertecknat och vi väntar på 
återkoppling när övergången görs. Info tll alla berörda i samfälligheten delas 
ut när vi vet mer. 
Väntar fortfarande på utbetalning från Naturvårdsverket (de önskade en 
komplettering angående momsbefrielse). Handläggning i början av oktober. 

8. | Punkter från stämman 
Hållare för matavfallspåsar beställda från Lunds Renhållning enligt beslut via 
mail. Kostar 650 kr/st. 

9. | Övrigt 
Infobrev 

-  lLaddningen 
-  Vindskivor och underhåll 
- Momsen 

- Pengarna fran NVV 
-  Hallare for matavfallspasar 

10. | Mötet avslutades 

11. | Kommande möte 
21 nov — hos Jens nr 13 

17 dec — hos Emil nr 133 

Vid protokollet Justeras 

Bjötn Goffeng YHA Selander 

Ordförande 

UV 
Björn Goffeng


